
Vážené panie poslankyne, páni poslanci,novozvolený pán primátor a vzácni hostia,  

 

dovoľte, aby som vás privítal na slávnostnom zasadnutí miestneho zastupiteľstva 
mestskej časti Bratislava – Záhorská Bystrica. Zvlášť by som chcel privítať tých, 
ktorí sú tu medzi nami po prvý krát, novozvolených poslancov miestneho 
zastupiteľstva ako aj pána primátora Matúša Valla . 
My všetci sme tu dnes preto, lebo sme dostali dôveru. Dôveru od ľudí, od 
obyvateľov Záhorskej Bystrice. V tejto súvislosti mi napadol jeden zaujímavý citát. 
Povedal ho pred mnohými rokmi štátnik  a bývalý nemecký kancelár Otto Von 
Bismark. „Dôvera je ako nežná rastlina. Ak sa raz zničí, tak skoro znova nevzíde.“ 
Zmysel aj obsah týchto slov nevybledol ani za dlhé desaťročia a je platný dodnes. 
Som presvedčený, že práve tieto slová by sme si mali hneď na začiatku nášho 
volebného obdobia vziať k srdcu. Získať dôveru totiž možno nie je až také ťažké, 
omnoho ťažšie je si ju udržať. A to sa dá dosiahnuť iba dobrou a poctivou prácou 
v prospech ľudí. 
 

Nasledujúce volebné obdobie bude pre nás všetkých  náročné. Záhorská Bystrica 
rastie a preto bude potrebné v krátkom čase zrealizovať rozbehnuté projekty. 
Zväčšiť kapacitu materskej školy, urobiť nadstavbu základnej školy, dokončiť 
multifunkčnú športovú halu. Okrem už začatých projektov nás čakajú aj nové 
výzvy. Azda tou najväčšou bude doriešenie priestoru bývalého elektrovodu na 
Holom vrchu, kde by mohli vzniknúť nové školské zariadenia či športoviská pre 
obyvateľov Záhorskej Bystrice.  
 

Čaká nás teda naozaj množstvo práce. Ak ju máme zvládnuť, potrebujeme spojiť 
naše sily aj um. Preto by som vás chcel z toho miesta požiadať – nechajme bokom 
osobné ambície, zabudnime na prieky či nedorozumenia a spojme sa v prospech 
dobrej veci, v prospech obyvateľov Záhorskej Bystrice. Bol by som skutočne rád, 
keby medzi nami bola dôvera, ktorá bude založená na stálosti a úprimnosti – nielen 
v slovách ale aj vo vzájomných dohodách.  
  
Vážené panie poslankyne, páni poslanci, vzácni hostia, 
 

na záver by som chcel poďakovať všetkým tým, ktorí už urobili kus práce pre našu 
Záhorskú Bystricu. Vážim si vaše nasadenie a obetavosť pri riešení všetkých 
vzniknutých problémov. Nováčikom, ale aj nám skúsenejším, by som chcel zaželať 
veľa síl, odhodlania a trpezlivosti, aby sme svojou prácou presvedčili, že sme 
nezískali dôveru voličov náhodou, ale že si ju plne zaslúžime.  
 

 

Verím, že SPOLU sme schopní počas nasledujúcich štyroch rokov posunúť Záhorskú 
Bystricu ešte ďalej. 
 

Ďakujem za pozornosť! 

 


